
Krystyna Sowa 
Radna Rady Miasta Gliwice 

Gliwice, 4 marca 2025 r. 

Sz. P. 

Katarzyna Kuczyńska - Budka 
Prezydent Miasta Gliwice 

W nawiązaniu do pisma *                 , skierowanego do Pani, Zastępców Prezydenta i 
radnych Rady Miasta Gliwice, zawierającego niepokojące informacje na temat planów 
inwestycyjnych ŚCL S. A. i PWiK Sp. z o.o., całkowicie pomijających warunki działalności 
Mariny Gliwi� ce w jej nowej lokalizacji i budowanego ze środków budżetu miasta w ramach 
Gliwickiego Budżetu Obywatelskiego terenu rekreacyjnego, proszę o udzielenie odpowiedzi 
czy dla terenów sąsiadujących z Mariną Gliwice i przyszłego terenu rekreacyjnego: 
1. Wydział Architektury i Budownictwa wydał ŚCL S.A. i PWiK Sp. z o.o., pozwolenia na budowę

zgodnie ze złożonymi wnioskami wraz z podaniem dat złożenia wniosków i wydania stosow
nych decyzji,

2. Miejska Komisja Urbanistyczno - Architektoniczna zajmowała się sprawą planowanych
przez ŚCL S. A. i PWiK Sp. z o.o., inwestycji i jaka była treść jej opinii, jeśli takowe opinie wy
dano, proszę o ich udostępnienie,

3. Wydział Środowiska lub inny organ wydał decyzje w sprawie wycinki drzew na terenie nale
żącym do ŚCL S. A. i PWiK Sp. z o.o. i jakiej liczby drzew one dotyczyły, ile z drzew zostało za
kwalifikowanych do wycięcia z powodu kolizji z inwestycją,

4. Biuro Urbanisty Miasta analizowało wpływy planowanych przez ŚCL S. A. i PWiK Sp. z o.o.,
inwestycji na otoczenie i jakie zajęło stanowisko, jeśli sprawą się nie zajmowało to wnioskuję
o opracowanie i przekazanie mi takiego stanowiska, mogę oczywiście wystąpić o nie w od
rębnej korespondencji.

Ponadto proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania, mogących potwierdzić 
lub zaprzeczyć informacjom, pojawiającym się w przestrzeni publicznej: 
l. czy prawdą jest, że pracownik ŚCL S.A. złożył p. *                   l ustną obietnicę, że nie ulegnie

wycince pas samosiejek, rosnących na granicy działek, który stanowiłby naturalną barierę
pomiędzy mariną a terenem inwestycji i pomimo tego drzewka zostały wycięte,

2. czy prawdą jest, że część wyciętych samosiejek i drzew mogła nie być niszczona i stanowić
zielony element terenów położonych nad Kanałem Gliwickim,

3. czy prawdą jest, że nowo powstający miejski teren rekreacyjny, będzie bezpośrednio sąsia
dował z farmą fotowoltaiczną; którą będą mogły podziwiać dzieci bawiące się na miejskim
placu zabaw,

4. czy prawdą jest, że w bezpośrednim sąsiedztwie Mariny ma powstać taki sam lub podobny
magazyn do tego, bok którego działała marina i który zdaniem władz spółki uniemożliwiał
jej dalsze funkcjonowanie w dotychczasowej lokalizacji,

5. czy prawdą jest, że inwestycja PWiK Sp. z o.o. odetnie mieszkańcom Łabęd dostęp do mariny
od strony ul. Kanałowej.

Do wiadomości: 

1. Marina Gliwice
2. Mieszkańcy za pośrednictwem internetu



* Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej oraz art. 5 ust. 1 

lit. f) Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE.  

Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta) 
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